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Zápisnica 

34. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

28. marca 2023 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

3.1 Návrh Rámcového časového harmonogramu štúdia na Trnavskej univerzite v Trnave na 

akademický rok 2023/2024. 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

  Ročný plán úloh 

  4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zapojenie Univerzitnej knižnice TU  

  do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. 

  4.2 Návrh Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2022. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

 Aktuálne záležitosti 

 5.1 Informácie k výzve MŠVVaŠ SR „Projektový manažment integrácie vysokých škôl“. 

 5.2 Informácie k výzve MŠVVaŠ SR na predkladanie projektových  zámerov na podporu pri 

strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl. 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

 Ročný plán úloh 

 6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Vypracovanie zmlúv o grantoch pre študentov 

odchádzajúcich na letný semester 2022/2023, výplata grantov, sledovanie dodržiavania 

podmienok pred výplatou grantu. 

 6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Ukončovanie mobilít študentov vracajúcich 

sa zo zahraničného štúdia, dohľad nad odovzdávaním správ, komunikácia so študijnými 

oddeleniami fakúlt, doplatky zvyšku grantov v prípade splnenia podmienok pre úspešnú 

mobilitu. 

 6.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Wellcome day pre prichádzajúcich 

zahraničných študentov, organizovanie moderovanej prehliadky Trnavy, dohľad nad 

ubytovaním, organizácia kultúrnych aktivít pre zahraničných študentov v spolupráci s ESN 

Trnava. 

 6.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Informačný deň a poskytovanie poradenstva 

pre študentov, ktorí úspešne prešli výberovými konaniami fakúlt na Erasmus štúdium v AR 

2023/2024,  vysvetlenie priebehu procesu od nominácie,  výberu predmetov, výplatu grantu a 

podmienok pre úspešné absolvovanie  zahraničného štúdia. 

 6.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Spolupráca s katedrou archeológie, ktorá sa 

ako prvá zapája do tzv. Blenden Intensive Programe (BIP) v rámci Erasmus. 

 6.6 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zasielanie nominácií študentov na štúdium 

pre zimný semester 2023/2024. 

 Aktuálne záležitosti 
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7. Ekonomické záležitosti univerzity 

 Ročný plán úloh 

 7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPU 2023 - Aktualizovať výhľadový investičný    

 plán TU  na obdobie 2023-2024  s plánom  finančného krytia. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Vyhodnotiť plán údržby budov TU za rok 

2022. Predložiť plán údržby budov TU na obdobie 2023-2024. 

Aktuálne záležitosti 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

 Ročný plán úloh 

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Udržiavať aktuálnosť samostatnej     webovej 

podstránky „Vnútorný systém kvality TU“ na webovej stránke univerzity. 

 Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 

 34. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, oboznámil ich s  programom 

a navrhol doplniť do časti vedeckej, umeleckej a edičnej činnosti bod návrh Výročnej správy 

o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2022, ktorý prorektor pre vedu, umeleckú 

a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) zaslal na prerokovanie dodatočne. Členov KR 

TU požiadal o vyjadrenie a  dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 1/34-28032023 

KR TU schvaľuje program 34. riadneho zasadnutia so zmenou zaradenia nového bodu 

4.2 Návrh Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2022. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

Bod 2 

 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o rokovaní so zástupcami partnerskej 

Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave (ďalej len „UCM“) ohľadom vypísanej výzvy na 

podporu vzniku konzorcií vysokých škôl, kde bude táto integračná činnosť podporená z plánu 

obnovy. Obe strany sa budú navzájom informovať o plánovaných projektoch, ktorých 

realizáciu vedia garantovať v stanovenom termíne ministerstva školstva. V tejto súvislosti sa 

obe univerzity komunikovali o parametroch spoločnej integrácie, ktorá by prebiehala aj na 

úrovni zosúlaďovania niektorých študijných programov, či vytvárania spoločných vedeckých 
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tímov a projektov. Rektor univerzity sa obrátil so žiadosťou na dekanov fakúlt, aby hľadali 

možnosti takejto integrácie na svojich fakultách a písomne ho informovali, v ktorých smeroch 

si vedia takúto spoluprácu predstaviť. Zároveň rektor univerzity doplnil, že medzi obomi 

univerzitami budú prebiehať ďalšie stretnutia, o ktorých bude členov KR TU informovať, a že 

o zapojenie sa do tejto výzvy spoločne s trnavskými univerzitami sa zaujíma aj Materiálovo-

technologická fakulta STU, kde sa ale musia preveriť ich možnosti, keďže ide len o fakultu 

a nie celú univerzitu. 

 Rektor univerzity ďalej informoval členov KR TU o zasadnutí Konzorcia U10 +, 

ktorého sa nemohol osobne zúčastniť, a preto požiadal dekana TF, ktorý je zároveň generálnym 

tajomníkom Konzorcia U10 +, aby so závermi tohto rokovania informoval členov KR TU. 

Dekan TF sa poďakoval za slovo a uviedol, že konzorcium rokovalo o príprave dlhodobého 

zámeru konzorcia, ktorý vychádza zo spracovanej  štúdie uskutočniteľnosti. Jednotlivé 

univerzity udelili mandáty prorektorom a kvestorom, aby vytvorili pracovnú skupinu a začali 

hľadať prieniky, ktoré by viedli k spolupráci univerzít v Konzorciu U10+, pričom nemusí ísť 

o spoluprácu všetkých jedenástich členov, ale aj menších zoskupení. Zároveň dekan TF 

adresoval otázku rektorovi univerzity, či ministerstvo školstva nemení postoj ohľadom 

financovania len novovytvorených konzorcií medzi univerzitami a nepodporí už existujúce 

Konzorcium U10 +. Rektor univerzity odpovedal, že ohľadom tejto otázky sa viedli viaceré 

diskusie, ale z ministerstva školstva prišla odpoveď, že finančné prostriedky z plánu obnovy sú 

určené len na vytváranie nových konzorcií.  

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o liste z ministerstva školstva s možnosťou  

požiadať o účelovú dotáciu vo výške 50-tisíc eur na krytie a podporu nákladov súvisiacich so 

zapojením sa do hodnotenia medzinárodného rankingu U-Multirank. Žiadosť o dotáciu už 

univerzita zaslala. Rektor univerzity odovzdal slovo riaditeľke Oddelenia pre analýzy a stratégie 

v oblasti zabezpečovania kvality TU (ďalej len „riaditeľka oddelenia pre kvalitu“), ktorá 

informovala členov KR TU, že univerzita absolvovala deväť ročníkov hodnotenia U-Multirank; 

aktuálne je z dôvodu reštrukturalizácie ukazovateľov  zber dát prerušený na jeden rok, doposiaľ 

nebol obnovený a univerzita ani nemá informáciu, kedy k obnove hodnotenia U-Multirank zase 

príde.  

 Rektor univerzity  doplnil informácie, že univerzita čaká na oficiálne oznámenie termínu 

posudzovania vnútorného systému kvality Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo 

(ďalej len „SAAVŠ“) a o blížiacom sa zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie, na ktorom bude 

prerokovávaný aj dlhodobý zámer ministerstva školstva. KR TU vzalo na vedomie informácie 

rektora univerzity. 

 

Bod 3 

 

3.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom Rámcového časového 

harmonogramu štúdia na Trnavskej univerzite v Trnave na akademický rok 2023/2024. Prorektorka 

pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“) ako spracovateľka 

predloženého materiálu informovala členov KR TU, že jej boli k návrhu doručené iba pripomienky 

od dekanky PdF, ktorá požiadala o posun termínu náhradného prijímacieho konania až do konca 

augusta, ako aj posunutie promócií absolventov od 24. – do 28. júna. So zapracovaním týchto 

pripomienok do predloženého materiálu súhlasili všetci členovia KR TU. Ďalej vnikla diskusia 
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o termíne Univerzitného dňa otvorených dverí, ktorý si napokon členovia KR TU určili na 24. 

januára. Rektor univerzity doplnil, že ide o celouniverzitný deň a fakulty si môžu organizovať aj 

vlastné aktivity tohto druhu. Pretože k predloženému návrhu neodzneli na rokovaní ďalšie 

pripomienky, rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/34-28032023 

KR TU schvaľuje návrh Rámcového časového harmonogramu štúdia na Trnavskej univerzite 

v Trnave na akademický rok 2023/2024 s pripomienkami, ktoré odzneli na zasadnutí KR TU 

dňa 28. marca 2023. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informovala prorektorka pre vzdelávanie členov KR TU 

o príprave nového študijného poriadku, pričom  nastal rozpor medzi študijným poriadkom 

a vyhláškou o doktorandskom štúdiu. V študijnom poriadku sa píše o tom, že školiteľ má robiť 

školiteľský posudok, a vo vyhláške sa píše, že robí písomné stanovisko. Preto sa obrátila na členov 

KR TU, aby zosúladili túto nezrovnalosť. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, ktorú ukončil 

rektor univerzity s tým, že je potrebné upraviť terminológiu vo vyhláške o doktorandskom štúdiu, 

na ktorú študijný poriadok odkazuje.  

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU, že sa vyskytli prípady, kedy 

majú študenti rozvrh v letnom semestri len na jeden deň a začali sa odhlasovať z internátov, 

pričom poukázala hlavne na ubytovanie v Nukleone. Ako doplnila, toto ubytovacie zariadenie 

inštruovala, aby vymáhali peniaze od študentov podľa zmluvy. Upriamila pozornosť na to, že 

univerzita si nemôže dovoliť prísť o toto ubytovacie zariadenie, kvôli nezhodám so študentami. 

KR TU vzalo na vedomie informácie od prorektorky pre vzdelávanie. 

Bod 4 

4.1 

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - 

Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. Ako uviedol, 

univerzitná knižnica sa po vynútenej prestávke mohla vrátiť v prezenčnej forme s podujatiami, 

ktoré oslovujú akademickú obec i trnavskú verejnosť. Kľúčovými boli tri podujatia, a to už 

tradičný cyklus Večer v knižnici s vôňou kávy, tento rok  s cestovateľskou tematikou, 

kolokvium Ženy v priebehu vekov v spolupráci s Ústavom dejín TU, trnavskými pobočkami 

spolku slovenských knihovníkov a historikov a prednáška a workshop na tému zelených striech 

v kontexte meniacej sa klímy, ktorá prebiehala v spolupráci s katedrou chémie Pedagogickej 

fakulty TU. Prorektor pre vedu doplnil, že podujatie sa stretlo s veľkou odozvou nielen od 
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študentov, ale aj z trnavského prostredia. Správa o Týždni slovenských knižníc je zverejnená aj 

na webovej stránke univerzity.  

UZNESENIE KR TU 3/34-28032023 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2023 - 

Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. 

Z: prof. Rábik 

 

4.2 

 Prorektor pre vedu sa členom KR TU poďakoval za zaradenie návrhu Výročnej správy 

o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2022 do programu rokovania, vďaka čomu 

univerzita získa dostatok času na pripomienkovací a schvaľovací proces materiálu. Prorektor 

pre vedu doplnil, že predložený návrh bol koncipovaný v súlade s metodikou ministerstva 

školstva a tak, ako boli zaslané podklady z jednotlivých oddelení univerzity, pričom sa 

poďakoval fakultám za dodanie potrebných informácií. Novou časťou vo výročnej správe je to, 

ako sa univerzita vysporiadala s vojnou na Ukrajine, pričom v predchádzajúcich rokoch to bola 

zasa mimoriadna časť o ochorení covid, čo znamená, že aj ministerstvo školstva reflektuje na 

aktuálne udalosti. Prorektor pre vedu priblížil členom KR TU aj niektoré konkrétne čísla 

z výročnej správy, pretože vo väčšine ukazovateľov zaznamenal nárast, od počtu študentov, cez 

grantovú činnosť, až po nárast publikačnej činnosti v databázach. Pretože k predloženému 

materiálu mu neboli doručené žiadne pripomienky, a ani žiadne neodzneli na rokovaní KR TU, 

dal rektor univerzity hlasovať o návrhu uznesenia:  

UZNESENIE KR TU 4/34-28032023 

KR TU schvaľuje návrh Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 

2022 v predloženom znení. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

 Prorektor pre vedu dal v závere svojho bodu do pozornosti informácie o zverejnení 

výsledkov hodnotenia nových projektov, ku ktorým zatiaľ nie sú dostupné údaje o pridelení 

finančných prostriedkov, o návrhu výziev z plánu obnovy, pričom niektoré z nich, ako je 

podpora doktorandov, či možnosť vytvorenia vlastného pracovného tímu pri významnom  

projekte s celoslovenským dosahom, sú veľmi zaujímavé. Ako dodal, zatiaľ ide len o návrh, 

o finálnej verzii bude členov KR TU informovať.  
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Bod 5 

5.1 

 V nasledujúcom bode si členovia KR TU vypočuli informácie k výzve MŠVVaŠ SR 

„Projektový manažment integrácie vysokých škôl“ od prorektora pre rozvoj a informačné 

systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“). Ako uviedol, väčšinu informácií už avizoval 

v úvode rokovania rektor univerzity. Prorektor pre rozvoj doplnil, že cieľom tejto výzvy bola 

podpora projektového manažmentu spájania vysokých škôl do jednej právnickej osoby. 

Finančné prostriedky boli určené na činnosti projektového tímu a iné aktivity súvisiace s 

realizovaním cestovnej mapy spájania (okrem infraštruktúrnych aktivít), ktoré sú nevyhnutné 

pre zabezpečenie úspešného zlúčenia vysokých škôl. Prihlasovanie do výzvy bolo otvorené od 

27. októbra 2022 do 27. januára 2023 a neprihlásil sa žiadny uchádzač. KR TU prijalo 

informácie prorektora pre rozvoj.  

5.2 

 V ďalšom bode prorektor pre rozvoj nadviazal na výzvu MŠVVaŠ SR na predkladanie 

projektových  zámerov na podporu pri strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl. 

Cieľom výzvy je podpora strategického rozvoja vysokých škôl a zvyšovanie ich 

konkurencieschopnosti prostredníctvom  spájania do väčších celkov, komplexnej 

rekonštrukcie, modernizácie a budovania integrovanej  výskumnej, vzdelávacej a ubytovacej 

infraštruktúry. Možnosť zapojenia sa do tejto výzvy je do 14. apríla 2023. V súvislosti s tým 

mal prorektor pre rozvoj stretnutie s architektom kvôli projektu budovy Adalbertinum, aby ho 

mohli čo najskôr posunúť do ďalšej fázy, ktorou je obstarávanie dodávateľa stavebných prác. 

Celý proces sa tým urýchli a bude prebiehať paralelne so zapojením sa univerzity do výzvy 

ministerstva školstva. Podmienkou v zmluve bude, že nadobudne platnosť iba pri udelení 

financií zo spomínanej výzvy. Ako prorektor pre rozvoj doplnil, projekt budovy Adalbertinum 

je pre univerzitu hlavnou prioritou, pričom chcú do výzvy zapracovať aj projekt auly 

kongresovej sály pri Právnickej fakulte TU. Zároveň premýšľajú aj nad projektom univerzitnej 

knižnice, kde však univerzita naráža na problémy a nie je v príprave realizácie projektu tak 

ďaleko, aby sa stihol v termíne určenom ministerstvom školstva. KR TU vzalo na vedomie 

informácie od prorektora pre rozvoj.  

 V rámci aktuálnych záležitostí adresovala dekanka PdF otázku prorektorovi pre rozvoj 

v súvislosti s požiadavkou o rozšírenie verejného portálu MAIS-u, ktorý sa rozširuje podľa 

požiadaviek SAAVŠ, či pri rokovaniach s dodávateľom bola zadaná aj požiadavka na 

vytvorenie samostatnej sekcie pre učiteľské študijné programy. Prorektor pre rozvoj požiadal 

dekanov, aby písomne spísali všetky požiadavky na úpravu verejného portálu MAIS, ktoré chce 

univerzita realizovať. Rektor univerzity poveril prorektora pre rozvoj o zrealizovanie 

spoločného stretnutia a navrhol členom KR TU prijať uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 5/34-28032023 

KR TU poveruje prorektora pre rozvoj zorganizovať stretnutie v súvislosti s rozšírením 

verejného portálu MAIS a naplniť požiadavky, ktoré sú zo strany fakúlt univerzity, ako aj zo 

strany SAAVŠ. 

Z: prof. Majdan 
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Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o náraste počtu mobilít, kde sa ale opakuje problém s nízkym počtom prichádzajúcich 

zahraničných pedagógov na našu univerzitu. Preto opätovne požiadal dekanov fakúlt, aby naši 

pedagógovia pozývali zahraničných vyučujúcich, 

- o stretnutí zahraničných rektorov a prorektorov v rámci projektu KreativEU, ktoré sa bude 

konať na pôde univerzity od 22. do 26. apríla. Zároveň sa poďakoval dekanom za pomoc pri 

vytváraní programu pre zahraničných hostí, 

- o stretnutí prorektorov v Žiline, kde bude hlavnou témou internacionalizácia, 

- o probléme s nedostatočnými informáciami z kancelárie prezidentky, kde sa oddelenie pre 

marketing a PR univerzity neskoro dozvedelo o vymenovaní troch našich profesorov. 

V súvislosti s tým požiadal členov KR TU, aby fakulty informovali PR oddelenie, ak takouto 

informáciou disponujú,  

- o stretnutí s prorektorkou UCM ohľadom spolupráce pri prijímaní zahraničných študentov. 

Myšlienkou je, že by si obe univerzity vypomáhali a vytvorili spoločné uvítacie centrum, 

s rôznymi aktivitami pre zahraničných študentov.  

Bod 7 

7.1  

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - 

Aktualizovať výhľadový investičný plán TU  na obdobie 2023-2024  s plánom  finančného 

krytia. Ako uviedla, táto úloha súvisí s návrhom nového rozpočtu univerzity a keď budú 

aktualizované všetky potrebné údaje, bude o konkrétnych číslach informovať členov KR TU. 

UZNESENIE KR TU 6/34-28032023 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2023 – 

Aktualizovať výhľadový investičný plán TU  na obdobie 2023-2024  s plánom  finančného 

krytia. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - 

Vyhodnotiť plán údržby budov TU za rok 2022. Predložiť plán údržby budov TU na obdobie 

2023-2024. Aj v tomto bode kvestorka univerzity uviedla, že plán údržby budov TU súvisí 

s návrhom rozpočtu a zároveň bude aj jeho súčasťou. Pri rokovaní o návrhu rozpočtu univerzity 

bude informovať členov KR TU aj o konkrétnych číslach. 

UZNESENIE KR TU 7/34-28032023 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2023 – 

Vyhodnotiť plán údržby budov TU za rok 2022. Predložiť plán údržby budov TU na 

obdobie 2023-2024. 

Z: Ing. Naništová 
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KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o tvorbe návrhu rozpočtu univerzity, ktorý bude najskôr predložený členom Grémia rektora 

TU, následne bude prerokovaný s dekanmi fakúlt a potom ho predloží na rokovanie KR TU,  

- o zle vyčíslených sumách ohľadom excelentných pracovísk, kde je univerzita v komunikácii 

s ministerstvom školstva a tieto finančné prostriedky budú univerzite zaslané formou dodatku, 

- o vysúťaženej firme na dodávanie hlasovej služby a virtuálnej siete, ktorou zostáva aj naďalej 

spoločnosť Orange, 

- o situácii so Študentskou jedálnou TU, kde je vytvorený nový návrh koncesnej zmluvy, ktorý 

prejde schvaľovacím procesom a opäť bude vyhlásená súťaž na dodávateľa, 

- o prebiehajúcich trhových konzultáciách na obstaranie nového systému pre registratúru 

spisovej služby s prepojením na slovensko.sk, pričom zdôraznila, že čoraz viac inštitúcií 

komunikuje elektronicky. Vyčlenené prostriedky na obstarávanie a implementáciu nového 

systému sú z projektu Univerzitný klaster Trnava, prípadne sa ráta aj s financiami z vlastných 

zdrojov, 

- o probléme pri vystavovaní objednávok, na ktorý upozornila interná kontrola. Tí, ktorí 

vystavujú objednávky, musia zadávať CPV kód, na základe ktorého oddelenie pre verejné 

obstarávanie zistí, koľko sa vyčerpalo financií a či univerzita postupuje správnou metódou 

verejného obstarávania v súlade so zákonom. Kvestorka univerzity upozornila na fakt, že môže 

prísť k situácii, kedy oddelenie pre verejné obstarávanie povie, že bol prekročený limit 

a musíme obstarávať inou metódou,  

- o zasadnutí Klubu kvestorov a témach, ktoré boli  prerokované, ako sú zmeny tabuľkovej časti 

pri Výročnej správe o hospodárení univerzity, o refundácii zvýšeného čerpania financií na 

energie, o výsledkoch prieskumu počtu zamestnancov všetkých verejných vysokých škôl 

a o pripomienkach k periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej 

tvorivej činnosti. 

 

Bod 8 

 

8.1 

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2023 - Udržiavať aktuálnosť samostatnej webovej podstránky „Vnútorný systém kvality TU“ 

na webovej stránke univerzity. Ako uviedla, webová podstránka je priebežne aktualizovaná 

a editovaná. Zároveň, vzhľadom na skutočnosť, že univerzita zatiaľ nemá plnohodnotný 

informačný systém  pre procesy vnútorného systému informovala, že požiadala oddelenie 

Centra informačných systémov TU, aby zálohovali všetky údaje a dáta uložené na centrálnom 

úložisku, ktoré sú nevyhnutné pre akreditačné procesy.  

 

UZNESENIE KR TU 8/34-28032023 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky oddelenia pre kvalitu o plnení úlohy RPÚ 

2023 – Udržiavať aktuálnosť samostatnej webovej podstránky „Vnútorný systém kvality 

TU“ na webovej stránke univerzity. 

Z: PhDr. Krupová, PhD. 

 

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu v závere svojho bodu informovala členov KR TU 

o dvoch pripravovaných kurzoch v rámci projektu Inovovanie vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave. Prvý sa 
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uskutoční 13. apríla v rámci interného prostredia s názvom Vnútorný systém zabezpečovania 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave - sprievodca aplikáciou 

vlastného vnútorného systému, ktorý bude prebiehať prezenčne v zasadacej miestnosti rektora 

a aj v online priestore, pričom nahrávka z kurzu bude zverejnená v Moodle. Ďalším je 

dvojdňový workshop Vzdelávanie orientované na študenta, ktorý sa uskutoční v termíne 20. – 

21. apríla, kde bude hlavnou prednášajúcou doc. PhDr. Hana Marešová, Ph.D., MBA, vedúca 

Oddelenia stratégie a kvality a manažér riadenia kvality na Univerzite Palackého v Olomouci. 

Riaditeľka oddelenia pre kvalitu poprosila dekanov o zabezpečenie účasti cieľových skupín, 

najmä osôb zodpovedných za študijné programy, vysokoškolských učiteľov profilových 

predmetov  a študentov. 

 

Rozličné 

 V rámci posledného bodu informovala dekanka PdF o blížiacej sa rekonštrukcii strechy 

na budove fakulty. V úvodnej fáze bude stavba realizovaná zo zadnej strany budovy, čo výrazne 

nezasiahne do jej prevádzky, no postupne sa bude realizovať cez plošiny, kedy nie je vhodné, 

aby sa v budove zdržiavali zamestnanci. Preto požiadala o presun administratívnych 

pracovníkov do iných budov univerzity a zároveň fakulty o súčinnosť pri zabezpečovaní 

zvyšných aktivít fakulty, ako je skúškové obdobie. Rektor univerzity aj dekani fakúlt prisľúbili, 

že budú hľadať spoločné riešenie.  

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                   Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

 


